
Fra: Anita Fjellheim (Anita.Fjellheim@hfk.no)
Sendt: 24.05.2017 09:39:31
Til: Dokumentsenteret - Postmottak
Kopi: 

Emne: VS: RATP
Vedlegg: 

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Rasmus Laupsa Rasmussen
Sendt: 24. mai 2017 09:39
Til: Anita Fjellheim <Anita.Fjellheim@hfk.no>
Emne: VS: RATP

For journalføring

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Astrid Aarhus Byrknes [mailto:astrid.aarhus.byrknes@lindas.kommune.no]
Sendt: 16. mai 2017 22:42
Til: Rasmus Laupsa Rasmussen
Emne: RATP

Hei
Eg takkar for invitasjonen til dialogmøte om RATP, og set stor pris på dette initiativet.
Då ordfører er på ferie den veka, så er det varaordfører Nina Bognøy som møter. Ho har med seg rådmann Ørjan Raknes Forthun.

Mvh
Astrid Aarhus Byrknes
Ordfører - Lindås kommune
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